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Uw kenmerk -

Geachte heer, mevrouw, 

Hierbij sturen wij u ons antwoord op de door dhr. R. Bolle van het CDA 
gestelde vragen over het bindend schooladvies waar middelbare scholen niet 
van mogen afwijken. De brief van de vragensteller treft u als bijlage aan. 

In de afgelopen weken is er de nodige publiciteit geweest over de nieuwe 
regelgeving ten aanzien van het bindend schooladvies. Het schooladvies van 
de basisschool is leidend voor de het vervolgonderwijs; het voortgezet 
onderwijs mag wel vragen naar een onderbouwing, maar het advies niet 
weigeren. 

In de Volkskrant is op 9 februari j l . een artikel verschenen waarin is 
gesuggereerd dat onder meer in de gemeente Groningen de schoolbesturen 
zich verzetten tegen de nieuwe regelgeving met steun van de gemeente. Naar 
aanleiding van die publicatie heeft het CDA raadsvragen gesteld over het 
bindend schooladvies. 

Naar onze informatie is de in het artikel gesuggereerde situatie echter onjuist. 
Voor zover wij weten verzetten de schoolbesturen in de stad Groningen zich 
niet tegen de regelgeving, wij hebben daar althans geen signalen over 
ontvangen. Steun vanuit de gemeente aan verzet tegen deze regeling is dan 
ook niet aan de orde. 



Hieronder vindt u het antwoord op de gestelde vragen: 

1. Steunt het college schoolbesturen om zich te verzetten tegen de regeling over 

het bindend schooladvies, zoals de Volkskrant in het artikel op 9 februari 

beweert? Zo ja, waarom? 

Nee, wij weten niet van verzet van Groningse schoolbesturen tegen de 
nieuwe regelgeving. Wij kunnen de opmerking dat het college de 
schoolbesturen steunt dan ook niet plaatsen. Het is ook geen onderwerp van 
gesprek geweest. 

2. Heeft het college inzicht in het toelatingsbeleid van de middelbare scholen in 

de stad, in het bijzonder die van de gymnasia die extra schijnen te worstelen 

met de nieuwe regelgeving? 

De VO-schoolbesturen in de stad zijn aangesloten bij het 
samenwerkingsverband VO. Binnen dat samenwerkingsverband is in 
onderling overleg tussen PO en VO een procedure afgesproken ten aanzien 
van de toelatingsprocedure voor het VO in de stad. Deze procedure staat 
gepubliceerd op de website van het samenwerkingsverband VO-stad 
(www.passendonderwiisgroningen.nl/SWV-VO20-01/). 

3. Is het college op de hoogte van klachten van ouders en basisscholen in de 

stad over de alternatieven die door vo-scholen gezocht worden om 

basisscholen te controleren, terwijl het bindend schooladvies van de po-

scholen leidend genomen dient te worden? 

Nee, ons hebben geen klachten bereikt. 

4. Heeft het college signalen ontvangen van middelbare scholen dat zij in een 

spagaat dr eigen te komen als het gaat om passend onderwijs in relatie tot 

het bindend schooladvies? 

Nee, daar hebben wij geen signalen over ontvangen. 

J. Is het college op de hoogte of er in Groningen middelbare scholen zijn die 

extra gegevens opvragen bij basisscholen en daarmee tegen de nieuwe 

regelgeving ingaan? Zo ja, welke actie heeft u hierop ondernomen? 

Nee, daar zijn wij niet van op de hoogte. Overigens mogen VO-scholen wel 
vragen naar onderbouwing. 

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geinformeerd. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, de secretaris, 
Peter den Oudsten Peter Teesink 



Vragen ex art 42 RvO gemeenteraad inzake het bindend basisschooladvies waar middelbare 
scholen niet van mogen afwijken 

Groningen, ISfebruari 2014 

Geacht college, 

Op 9 februari jongstleden verscheen in de Volkskrant^ een artikel over het bindend 
basisschooladvies waar de middelbare school onder geen beding van mag en kan afwijken. 
Het schooladvies van de basisschool bepaalt welke vervolgopleiding voor de desbetreffende 
leerling geschikt is en hiermee is het resultaat van de Citotoets niet meer leidend. Uit het 
artikel in de Volkskrant blijkt echter dat in de praktijk middelbare scholen dit besluit te rigide 
vinden en dat schoolbesturen in tenminste drie grote steden (Den Haag, Rotterdam en 
Groningen) zich tegen deze regeling verzetten, waaronder dus de stad Groningen. In het 
artikel wordt aangegeven dat de schoolbesturen zich tegen deze regeling verzetten met 
steun van de gemeente. Vooral zelfstandige gymnasia worstelen met het feit dat ze 
gedwongen zijn de schooladviezen op te volgen. Bij gymnasia Is het namelijk niet mogelijk 
een kind op een lager niveau te laten instromen. In tegenstelling tot een 
scholengemeenschap. 

In Trouw zijn twee artikelen gepubliceerd waaruit blijkt dat ouders en basisscholen zich 
zorgen maken over het feit dat veel middelbare scholen zich niet aan alleen het bindend 
schooladvies houden. Op 5 februari^ bleek in een artikel dat er veel klachten binnenkomen 
bij de PO-raad en de Ouderraad over scholen die naar alternatieven zoeken om de 
basisschool te controleren. Zo vragen ze soms naar extra intelligentietoetsen, of naar oude 
toetsresultaten. Daarnaast verscheen op 13 februari^ een artikel over de resultaten van een 
steekproef uitgevoerd door de Onderwijsinspectie naar de toelating van de achtstegroeper 
tot de middelbare school. De resultaten bleken bedroevend. Bij slechts een van de elf 
onderzochte regie's worden leerlingen op de middelbare school alleen beoordeeld op basis 
van hun schooladvies. In de andere regie's wordt om aanvullende gegevens gevraagd. Dit 
terwijl staatsecretaris Dekker aangeeft"* handhavend op te zullen treden wanneer een vo-
school aanvullende eisen stelt aan de toelating tot een bepaalde schoolsoort. 

Daarom stelt de CDA-fractie de volgende vragen: 

1. Steunt het college schoolbesturen om zich te verzetten tegen de regeling over het 
bindend schooladvies, zoals de Volkskrant in het artikel op 9 februari beweert? Zo ja, 
waarom? 

^ http://www.volkskrant.nl/binnenland/bindend-basisschooladvies-niet-altiid-qoed-voor-het-
kind~a3847277/ 
^ http://www.trouw.nl/tr/nl/5009/Archief/archief/article/detail/3845033/2015/02/05/Na-de-Cito-stress-
volgt-nu-de-toetsstress.dhtml 
^ http://www.trouw.nl/tr/nl/5009/Archief/archief/article/detail/3850558/2015/02/13/lnspectie-Advies-van-
onderwiizer-is-biina-nerqens-qenoeq.dhtml 
" http://www.vo-raad.nl/themas/overqanq-po-vo/dekker-informeert-kamer-over-overqanq-po-vo 



2. Heeft het college inzicht in het toelatingsbeleid van de middelbare scholen in de stad, 
in het bijzonder die van de gymnasia die extra schijnen te worstelen met de nieuwe 
regelgeving? 

3. Is het college op de hoogte van klachten van ouders en basisscholen in de stad over 
de alternatieven die door vo-scholen gezocht worden om basisscholen te controleren, 
terwijl het bindend schooladvies van de po-scholen leidend genomen dient te 
worden? 

4. Heeft het college signalen ontvangen van middelbare scholen dat zij in een spagaat 
dreigen te komen als het gaat om passend onderwijs in relatie tot het bindend 
basisschool advies? 

5. Is het college op de hoogte of er in Groningen middelbare scholen zijn die extra 
gegevens opvragen bij basisscholen en daarmee tegen de nieuwe regelgeving 
ingaan? Zo ja, welke actie heeft u hierop ondernomen? 

Namens de CDA-fractie, 

Rene Bolle 


